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Technische vragen m.b.t. SB Kavelruil Kamerik-Harmelen    
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 Zijn er geleerde lessen uit dit proces die 

mee te nemen zijn richting een eventuele 
volgende ruilverkaveling in een gebied? 
 

We denken van wel. Ondanks Corona is het 
mogelijk geweest een aantal werksessies te 
organiseren waarin grondeigenaren met 
elkaar over grondruil hebben gesproken. 
Deze participatieve aanpak lijkt beter dan 
een individuele aanpak door een 
kavelruilcoördinator. Het gaat om een 
balans tussen groepsdynamiek en 
vertrouwelijkheid.  
Een ander aspect is het realiseren van 
doelen op agrarische grond. Een betere 
verkaveling en een beperkte groei van huis- 
en/of veldkavels, maakt het mogelijk om met 
de bedrijven in gesprek te gaan over het 
realiseren van maatschappelijke doelen. Er 
is veel animo om een bijdrage te leveren als 
er voldoende grond is.  

 


